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OPĆINSKO VIJEĆE

Broj:01-05- 79/14
Datum, 31.03.2014. godine

Z A P I S N I K

sa XVII (sedamnaeste) redovite sjednice Općinskog vijeća općine Usora održane dana
28.03.2014. godine u dvorani za sjednice Općinskog vijeća općine Usora

Sjednica je započela u 16,00 h i održana je u dvorani Općinskog vijeća općine Usora.

Na sjednici su bili nazočni sljedeći vijećnici Općinskog vijeća općine Usora:

Vijećnici NSRB: Finka Rajkovača, Ivan Jurišić, Mato Pranjić i Zoran Marković,
Vijećnici HDZ 1990: Borislav Petrović, Nevenka Glamatović,
Vijećnici HDZ BIH: Ivo Suvala,
Vijećnik HSP BIH: Nikola Risonjić i Goran Tokić stigao na sjednicu u 16:02,
Vijećnica HSS-NHI: Janja Grgić stigla na sjednicu u 16:30,
Vijećnik SDP BIH: Boris Penava,
Neovisni vijećnik: Pero Lujić

Sjednici nije nazočio vijećnik Jozo Grgić.

Na sjednici su pored vijećnika Općinskog vijeća općine Usora bili nazočni i: Općinski
načelnik Ilija Nikić, pomoćnik Općinskog načelnika za geodetske, imovinsko-pravne
poslove, katastar nekretnina i urbanizam Dario Katić, šef Službe za gospodarstvo i financije
Anto Bonić, šef Službe stručnih, općih poslova i društvenih djelatnosti Martin Grujo,
Općinska pravobraniteljica Biljana Rakočević, djelatnik u Službi za gospodarstvo i financije
Boro Glamatović, direktor Biro-a Usora Ivan Katić, predsjednik MZ Bejići Pero Pauković,
predsjednik MZ Ularice Goran Čančar.

Sjednicom je predsjedavao Predsjedatelj Općinskog vijeća općine Usora Ivo Suvala.
Zapisnik vodila Dijana Katić, v.d. tajnica Općinskog vijeća Usora.

Predsjedatelj Općinskog vijeća je na početku sjednice pozdravio sve nazočne i konstatirao
da sjednici nazoči dovoljan broj članova za rad (kvorum, 10 nazočnih vijećnika i 3
odsutna vijećnika) te da je sjednica otvorena za javnost.

Predsjedatelj je naglasio da su vijećnici u Sazivu dobili dnevni red za XVII redovitu sjednicu
Općinskog vijeća Usora od četrnaest točaka.
Predsjedatelj OV-a je predloženi dnevni red dao na raspravu. Predsjedatelj je istakao da
su se na sjednici Klubova vijećnika predstavnici dogovorili da ukoliko na sjednici bude
nazočan direktor Biro-a Usora Ivan Katić da se točka broj 14. Informacija o stanju u oblasti
rada i zapošljavanja u općini Usora za 2013. godinu prebaci i bude četvrta po redu pa je
sukladno tom dogovoru i iznio takav prijedlog.
Pored toga predložio je i proširenje dnevnog reda za još jednu točku i to Prijedlog
zaključka o izmjenama i dopunama Zaključka o davanju suglasnosti na pokretanje postupka
utemeljenja Zemljoradničke zadruge usorskih branitelja. Naglasio je da je Općinsko vijeće
na svojoj XIV redovitoj sjednici donijelo Zaključak da se formira braniteljska zadruga ali od
strane predlagača je došao zahtjev da se taj Zaključak izmijeni i da zadruga bude i svih
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ostalih zainteresiranih građana i stanovnika općine Usora. Predložio je da ova točka bude
15. po redu.
Predsjedatelj je najprije dao na glasovanje dnevni red koji su vijećnici dobili u Sazivu za

XVII redovitu sjednicu i Općinsko vijeće općine Usora sa 9 glasova „PROTIV“ i sa 2
„SUZDRŽANA“ glasa (sjednici nazočilo 11 vijećnika OV-a) nije usvojilo dnevni red koji
su vijećnici dobili u Sazivu za XVII redovitu sjednicu.

Nakon toga Predsjedatelj je dao na glasovanje prijedlog da se Informacija o stanju u
oblasti rada i zapošljavanja u općini Usora bude četvrta po redu i Općinsko vijeće općine
Usora je sa 11 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova
(sjednici nazočilo 12 vijećnika OV-a) usvojilo ovaj prijedlog.

Nakon toga Predsjedatelj je dao na glasovanje dnevni red sa prijedlogom da Informacija o
stanju u oblasti rada i zapošljavanja u općini Usora bude četvrta po redu i da se dnevni red
proširi za još jednu točku petnaestu po redu Prijedlog Zaključka o izmjenama i dopunama
Zaključka o davanju suglasnosti na pokretanje postupka utemeljenja Zemljoradničke
zadruge usorskih branitelja i Općinsko vijeće općine Usora je sa 6 glasova „ZA“, bez
glasova „PROTIV“ i sa 5 „SUZDRŽANIH“ glasova (sjednici nazočilo 11 vijećnika OV-a)
usvojilo slijedeći:

D N E V N I R E D

1. Usvajanje Zapisnika sa šesnaeste redovite sjednice Općinskog vijeća Usora;
2. Vijećnička pitanja;
3. Obraćanje načelnika;
4. Informacija o stanju u oblasti rada i zapošljavanja u općini Usora za 2013. godinu.
5. a)Izvješće o izvršenju Proračuna općine Usora za period od 01.01. do 31.12.2013.

godine,
b) Prijedlog Odluke o izvršenju Proračuna (završnog računa) općine Usora za 2013.
godinu,
c) Prijedlog Odluke o pokriću deficita (manjka prihoda) za 2013. godinu,

6. Prijedlog Odluke o organizaciji općinskog organa uprave općine Usora,
7. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnim taksama,
8. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o općinskim administrativnim

pristojbama,
9. Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na Cjenovnik usluga vodovoda i odlaganja

komunalnog otpada,
10.a) Prijedlog Rješenja o razrješenju Martina Grujo predsjednika i člana OIP-a Usora,

b) Prijedlog Rješenja o imenovanju predsjednika i člana OIP-a Usora,
11. Prijedlog Rješenja o imenovanju drugostupanjskog tijela za žalbe,
12.Prijedlog Programa financiranja komunalnih djelatnosti zajedničke komunalne

potrošnje za 2014. godinu,
13.Godišnje izvješće o rješavanju upravnih stvari u upravnom postupku,
14.Izvješće o radu Općinskog vijeća Usora za razdoblje od 22.11.2012. godine do

31.12.2013. godine,
15.Prijedlog Zaključka o izmjenama i dopunama Zaključka o davanju suglasnosti na

pokretanje postupka utemeljenja Zemljoradničke zadruge usorskih branitelja.

Ad/1
Usvajanje Zapisnika sa šesnaeste redovite sjednice Općinskog vijeća općine Usora

Nakon uvodnih riječi Predsjedatelj je dao na raspravu Zapisnik sa šesnaeste redovite
sjednice Općinskog vijeća općine Usora.
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Budući da nije bilo rasprave po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na glasovanje
Zapisnik sa šesnaeste redovite sjednice Općinskog vijeća općine Usora koji su vijećnici
dobili u materijalima i Općinsko vijeće općine Usora je sa 11 glasova „ZA“, bez glasova
„PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH „ glasova (11 nazočnih vijećnika) donijelo sljedeći

ZAKLJUČAK

Usvaja se Zapisnik sašesnaeste redovite sjednice Općinskog vijeća općine Usora koji su
vijećnici dobili u materijalima.

Ad/2
Vijećnička pitanja

Predsjedatelj je dao na raspravu ovu točku dnevnog reda. Nije bilo rasprave po ovoj točci
dnevnog reda. Vijećnička pitanja pismeno su postavili Goran Tokić i Boris Penava.

Vijećnik Kluba vijećnika HSP BIH Goran Tokić u OV-u Usora

1. Koliko je kubika (m3) općina Usora sa placa Ante Čupić sa Lugova odvezla šljunka i
koliko je to vrijednosti u KM?
Kako, od koga i na koji način je Općina uzela šljunak, da li je taj šljunak plaćen, otet ili
na drugi način prisvojen?

Vijećnik Kluba vijećnika SDP BIH Boris Penava u OV-u Usora

1. Dokle se stiglo sa izmirivanjem duga prema Dragi Ćosić i na koji način se planiraju
izmiriti nastali troškovi duga, da li ima još potraživanja od privatnih lica prema općini i
tko će snositi odgovornost za prouzročenu štetu nastalu potraživanjem putem tužbi?

2. Prema Izvješću o izvršenju Proračuna za period od 01.01.-31.12.2013. godine i
navedenom manjku za 2013. godinu, traži se odgovornost za prouzrokovanje štete
nastalom potraživanjem po osnovu tužbi.

Ad/3
Obraćanje načelnika

Općinski načelnik se u trećoj točci dnevnog reda obratio vijećnicima i nazočnim na
sedamnaestoj redovitoj sjednici Općinskog vijeća općine Usora.

Ukratko je izložio aktivnosti i poslove koje je obavljao između dvije redovite sjednice.
Upoznao je vijećnike sa svim aktivnostima koje su vođene, sa svim realiziranim poslovima
te održanim posjetama i sastancima.

Nakon izlaganja Općinskog načelnika u raspravi po ovoj točci dnevnog reda su sudjelovali
vijećnik Pero Lujić i Općinski načelnik.

Vijećnik Pero Lujić je naglasio da obnaša dužnost člana predsjedništva središnjice HVIDR-a
Zeničko-dobojskog kantona. Naglasio je da je u posjetu općini Usora bio veleposlanik
Republike Hrvatske u BIH te je istakao da ako nije mogao po protokolu biti nazočan na tom
sastanku smatra da je mu je trebalo biti omogućeno da barem pismeno dostavi pet pitanja
vezanih za rješavanje problematike branitelja koja je jedno od najznačajnijih pitanja.
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Smatra da je ovakav postupak neozbiljan i kada je već bila prilika trebalo je o ovom
problemu informirati veleposlanika.
Općinski načelnik je obrazložio navedenu konstatciju vijećnika te dao potrebna
pojašnjenja.

Ad/4
Informacija o stanju u oblasti rada i zapošljavanja u općini Usora za 2013. godinu.

Uvodno izlaganje po ovoj točci dnevnog reda je iznio šef Biro-a Usora Ivan Katić. Naglasio
je da Informacija ima za cilj da Vijeće informira o stanju uposlenosti i neuposlenosti na
području općine Usora. Prikaz stanja koje je u Informaciji izneseno je presjek nekoliko
godina unazad. Što se tiče upošljavanja u posljednih 6-7 godina ono je u znatnom padu.
Gospodarska aktivnost na području općine Usora slabi i u padu je. Što se tiče aktivnosti
koje provodi Biro sve osobe koje su izgubile posao ostvarile su naknadu preko Biro-a. Glede
zdravstvenog osiguranja koje ide preko Biro-a i tu je situacija zadovoljavajuća. Glede
neuposlenosti na području naše općine i susjednih općina rađene su usporedbe i situacija
je slična. Što se tiče poticaja za upošljavanje nije bilo velikog interesa. Prema
neuposlenima se uglavnom ispunjavaju sve obveze.

Vijećnica Janja Grgić je stigla na sjednicu u 16:30 sati.

Nakon uvodnog izlaganja šef Biro-a Predsjedatelj je dao na raspravu ovu točku dnevnog
reda.
Predsjedatelj OV-a Ivo Suvala je postavio pitanje vezano za ostvarivanje prava na
zdravstveno osiguranje evidentiranih neuposlenih osoba. Naglasio je da u Informaciji stoji
da je na području općine Usora u 2013. godini na Biro – u ukupno  evidentirano 1040
neuposlenih osoba od toga 806 osoba je ostvarilo zdravstvenu zaštitu. Naglasio je da prema
tome od ukupno 1040 neuposlenih 806 ima zdravstvenu zaštitu a 234 nema. Postavio je
pitanje zašto oni nemaju zdravstvenu zaštitu?
Šef Biro-a Usora Ivan Katić je odgovorio na pitanje koje je postavio Predsjedatelj OV-a Ivo
Suvala.

Nakon kraće rasprave po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na glasovanje
Informacija o stanju u oblasti rada i zapošljavanja u općini Usora za 2013. godinu i
Općinsko vijeće općine Usora je sa 12 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez
„SUZDRŽANIH „ glasova (12 nazočnih vijećnika) donijelo sljedeći

ZAKLJUČAK

Prima se k znanju Informacija o stanju u oblasti rada i zapošljavanja u općini Usora za
2013. godinu.

Ad/5
a) Izvješće o izvršenju Proračuna općine Usora za period od 01.01. do 31.12.2013.

godine

Nakon uvodnih riječi Predsjedatelj je dao na raspravu ovu točku dnevnog reda u kojoj su
sudjelovali: Ivo Suvala, Goran Tokić, Ivan Jurišić, Pero Lujić, Nevenka Glamatović, Nikola
Risonjić, Općinski načelnik, djelatnik u Službi za gospodarstvo i financije Boro Glamatović,
šef Službe stručnih, općih poslova i društvenih djelatnosti Martin Grujo.
Predsjedatelj OV-a Ivo Suvala je postavio pitanje u što su utrošena sredstva koja su
namijenjena za zaštitu okoliša. Pored toga postavio je i pitanje oko sredstava koja su
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izvršena u stavci za rad povjerenstava. Ova stavka je bila i u devetomjesečnom izvršnju,
postavljao je pitanje i prošli put, osobe koje rade u povjerenstvu su negodovale, veliki je
iznos sredstva na ovoj stavci pa sukladno tome postavlja pitanje kome idu ta sredstva?
Djelatnik u Službi za gospodarstvo i financije Boro Glamatović je odgovorio na
postavljena pitanja. Glede sredstava za okoliš ona su utrošena za izmještanje septičke
jame i za izgradnju knjižnice, za košenje trave u putnom pojasu a dio sredstva je otišao za
učešće općine u projektu energetske učinkovitosti objekta škole. Stavka koja se odnosi na
plaćanje rada povjerenstava odnosi se na povjerenstvo za procjenu nepokretnosti, na
Općinsko izborno povjerenstvo, na plaćanje rada povjerenstva iz kantona, na ugovore o
djelu, povjerenstva za javne nabavke iz kantona.
Vijećnik Goran Tokić je postavio pitanje zašto je Općina platila izmještanje septičke jame
radi dogradnje objekta knjižnice kada je to obećao platiti Drago Bonić kako se radi
dogradnje ne bi morao izmještati njegov kiosk?
Vijećnik Ivan Jurišić je konstatirao da su vijećnici dobili pisanu izjavu Drage Bonić da će
on platiti sve troškove izmještanja septika. Traženo je na Vijeću da se od komunalnog
poduzeća zatraži predračun koliko bi koštalo izmještanje septičke jame kako ne bi kasnije
bilo problema sa gospodinom Bonić. Data je suglasnost da se zamijene parcele za građenje
a zauzvrat da Bonić plati izmještanje septičke jame.
Djelatnik u Službi za gospodarstvo i financije Boro Glamatović je odgovorio na
postavljena pitanja.
Vijećnik Pero Lujić se u svom izlaganju o Izvješću o izvršenju Proračuna općine Usora za
period od 01.01. do 31.12.2013. godine osvrnuo na nerealizirane stavke, neizvršene
transfere, na deficit. Istakao je da kada se pogleda koje stavke u Izvršenju nisu realizirane
ne može a da ne naglasio što je to prioritetnije od stipendiranja naše djece koja studiraju.
Istakao je da među nerealiziranim i neizvršenim stavkama pored već nepomenutih
stipendija nisu realizirane stavke za pomoć braniteljima lošijeg imovnog stanja, subvencija
poljoprivrednicima, pomoć povratnicima i raseljenim osobama. Na kraju je istakao da za
ovakvo Izvršenje Proračuna neće glasovati jer se kod izvršavanja išlo na štetu naše djece.
Vijećnica Nevenka Glamatović je naglasila da je Izvješće o izvršenju Proračuna ovakvo
kakvo jeste svršen čin, o njemu se može raspravljati ili ne raspravljati, može se usvojiti ili
ne usvojiti ovo je nešto što se desilo. Predložila je Općinskom načelniku da ubuduće kod
izvršenja Proračuna vodi računa, jer su u ovom izvještajnom razdoblju bili poznati
pokazatelji umanjenja prihoda u prvom kvartalu, pa u periodu od šest mjeseci, i sukladno
tome bilo je poznato da se neće moći ostvariti planirani prihodi. Vijećnica Glamatović je
istakla da joj nije jasno iz kojeg razloga se nije radio rebalans Proračuna jer smatra da je
to bilo potrebno uraditi. Da se to uradilo određene pozicije rashoda bi se umanjile
sukladno umanjenju prihoda i ne bi došlo do ovakvoga stanja i ovoga rezultata do kojega se
došlo sada.
Općinski načelnik je istakao da je možda trebao rebalans ali je naglasio da se time
vjerovatno ništa ne bi dobilo, već bi se možda samo usmjerenije djelovalo. Odgovorio je na
primjedbu vijećnika Lujić oko dodjele studentskih stipendija. Naglasio je da postoje dvije
kantonalne i općinska stipendija, kriteriji za sve stipendije moraju biti ujednačeni,
naglasio je da općina ne možemo davati stipendije po svojim kriterijima. Studenti koji se
prijave na ove dvije kantonale stipendije i ispunjavaju uvjete su kategorija kojoj općina
može dodijeliti stipendiju. Naglasio je da stipendije nisu bile raspisane jer su i ministarstva
kasnila sa raspisivanjem svojih stipendija. Problem je tehničke naravi, da su oba
ministarstva raspisala natječaj i određeni broj studenata ne može ostvariti pravo niti na
jednu stipendiju to bi bila potencijalna grupa koja bi od općine dobila stipendiju. Naglasio
je da niti jedno dijete nije zakinuto na stipendijama.
Vijećnik Pero Lujić je istakao da mu je poznato da ministarstvo branitelja i ministarstvo
obrazovanja raspisuje stipendije ali činjenica je da je stav Općinskog vijeća da će
sufinancirati kroz stipendije određene pozive naše djece na fakultetskoj izobrazbi koji su
deficitarni na području naše općine. Ne vidi razlog zašto se ne bi mogao raspisati natječaj.
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Šef Službe stručnih, općih poslova i društvenih djelatnosti Martin Grujo je naglasio da
što se tiče prošle akademske godine prvi put se desilo da su svi studenti koji su se prijavili
dobili stipendiju i to je bio prvi razlog zbog čega se nije raspisivao natječaj a drugi razlog
je bio taj što je bilo prilično kasno. Svi studenti koji su se prijavili i koji su ispunjavali
natječaj su dobili stipendije. Praksa je takva da se uvijek čeka da se okončaju natječaji
ministarstva branitelja i ministarstva obrazovanja pa se onda raspisuje općinski natječaj.
Vijećnica Nevenka Glamatović je postavila pitanje zašto natječaj za stipendije ipak nije
raspisan po određenim kriterijima? Na temelju čega se zna da su se svi studenti prijavili na
kantonalne natječaje, možda je netko čekao općinsku stipendiju?

Nakon duge i iscrpne rasprave po ovoj točci Predsjedatelj je dao na glasovanje Izvješće o
izvršenju Proračuna općine Usora za period od 01.01. do 31.12.2013. godine i Općinsko
vijeće općine Usora sa 6 glasova „ZA“, 1 glasom „PROTIV“ i 5 „SUZDRŽANIH „ glasova (12
nazočnih vijećnika) donijelo sljedeći

ZAKLJUČAK

Ne usvaja se Izvješće o izvršenju Proračuna općine Usora za period od 01.01. do
31.12.2013. godine.

b) Prijedlog Odluke o izvršenju Proračuna (završnog računa) općine Usora za 2013.
godinu

Predsjedatelj je dao na raspravu Prijedlog Odluke o izvršenju Proračuna (završnog računa)
općine Usora za 2013. godinu.

Budući da nije bilo rasprave po ovoj točci Predsjedatelj je dao na glasovanje Prijedlog
Odluke o izvršenju Proračuna (završnog računa) općine Usora za 2013. godinu i Općinsko
vijeće općine Usora sa 6 glasova „ZA“, 1 glasom „PROTIV“ i 5 „SUZDRŽANIH „ glasova (12
nazočnih vijećnika) donijelo sljedeći

ZAKLJUČAK

Ne usvaja se Prijedlog Odluke o izvršenju Proračuna (završnog računa) općine Usora za
2013. godinu.

c) Prijedlog Odluke o pokriću deficita (manjka prihoda) za 2013. godinu

Predsjedatelj je dao na raspravu Prijedlog Odluke o pokriću deficita (manjka prihoda) za
2013. godinu.

Budući da nije bilo rasprave po ovoj točci Predsjedatelj je dao na glasovanje Prijedlog
Odluke o pokriću deficita (manjka prihoda) za 2013. godinu i Općinsko vijeće općine Usora
sa 6 glasova „ZA“, 1 glasom „PROTIV“ i 5 „SUZDRŽANIH „ glasova (12 nazočnih vijećnika)
donijelo sljedeći

ZAKLJUČAK

Ne usvaja se Prijedlog Odluke o pokriću deficita (manjka prihoda) za 2013. godinu.
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Ad/6
Prijedlog Odluke o organizaciji općinskog organa uprave općine Usora

Šef Službe stručnih, općih poslova i društvenih djelatnosti Martin Grujo je istakao da mu
se prilikom pripreme ove odluke potkrala greška. U članku 6. točka 3. Prijedloga Odluke o
organizaciji općinskog organa uprave općine Usora bi trebalo brisati alineju „odsjek za
stručne (pravne) poslove“ jer se prema ovoj odluci Stručna služba vijeća odvaja kao
zasebna služba a prije je bila u ovom odsjeku. Samim tim ovaj odsjek bi ostao prazan i
trebalo bi ga ukinuti.

Nakon uvodnih riječi Predsjedatelj je dao na raspravu ovu točku dnevnog reda u kojoj su
sudjelovali: Ivan Jurišić, Ivo Suvala, Boris Penava, Goran Tokić, Općinski načelnik i šef
Službe stručnih, općih poslova i drušvenih djelatnosti.
Vijećnik Ivan Jurišić je istakao da je u članku 5. Prijedloga Odluke navedeno da Općinski
načelnik može svojim aktom imenovati savjetnike u pojedinim oblastima čije imenovanje
ne može biti duže od mandata načelnika općine. Postavio je pitanje da li bi ti ljudi koji bi
bili primljeni kao savjetnici imali primanja ili bi to bilo na volonterskoj bazi?
Predsjedatelj OV-a Ivo Suvala je iznio svoj stav glede članka 10. Prijedloga Odluke koji
govori o Stručnoj službi Općinskog vijeća kao novoj Službi koja bi se formirala. Istakao je
da osoba koja bi obavljala ovu dužnost prema opisu koji je ovdje naveden pored poslova
koji se odnose na Općinsko vijeće obavljala bi i sve poslove koji se odnose na kabinet
načelnika. Smatra da bi ova Služba trebala biti organizirana tako da bude vezana uglavnom
za rad Općinskog vijeća a sve ono što je vezano za načelnika da bude zasebno izdvojeno i
uređeno. Naglasio je da je ovakav opis opsežnan i sumnja da će se time postići kvalitet u
radu. Nema ništa protiv da to obavlja jedna osoba ali ovdje to treba razdvojiti. Istakao je
da ima puno obveza koje se odnose na rad i ustrojstvo kabineta Općinskog načelnika i
smatra da to treba biti izdvojeno od Službe Vijeća.
Šef Službe stručnih, općih poslova i društvenih djelatnosti Martin Grujo je predložio
Vijeću da sve ono što smatra neprihvatljivim to sugerira, bit će izdvojeno i
sistematizacijom pridruženo nekom drugom.
Općinski načelnik je također iznio određena pojašnjenja koja se odnose na ovaj Prijedlog
odluke kao i razloge ovakvog prijedloga.

Nakon kraće rasprave po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na glasovanje
Prijedlog Odluke o organizaciji općinskog organa uprave općine Usora i Općinsko vijeće
općine Usora sa 11 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i 1 „SUZDRŽANIM „ glasom (12
nazočnih vijećnika) donijelo sljedeći

ZAKLJUČAK

Usvaja se Prijedlog Odluke o organizaciji općinskog organa uprave općine Usora.

Ad/7
Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnim taksama

Nakon uvodnih riječi Predsjedatelj je dao na raspravu ovu točku dnevnog reda u kojoj su
sudjelovali: Goran Tokić, Nevenka Glamatović, Ivo Suvala, Općinski načelnik.
Predsjedatelj OV-a Ivo Suvala je zatražio određena pojašnjenja koja se odnose na ovu
Odluku. Naglasio je da je postavio i vijećničko pitanje i smatra da svi korisnici nisu
obuhvaćeni odlukom. Smatra da ako je odluka donesena, svima koji su njom obuhvaćeni
trebaju biti izdana rješenja. Naglasio je da nije prezentirano da će druga i treća zona biti
obuhvaćene ovako visokim iznosima. U dogledno vrijeme treba ići sa smanjenjem boda za
drugu i treću zonu.
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Općinski načelnik je obrazložio navode i pitanja koje je postavio Predsjedatelj. Istakao je
da se ova Odluka odnosi na naplatu ovih nameta banjalučkom „Elektroprenosu“ na
dalekovode koje oni imaju. Oni su se žalili na naše rješenje i drugostupanjski organ je
žalbu uvažio. Prema Odluci o komunalnim nakandama nije bilo uporišta da se njima iste
naplate a u svom aktu koji je donio po žalbi drugostupanjski organ je sugerirao da se kroz
izmjene Odluke o komunalnim taksama predvidi ova naplata.
Vijećnik Goran Tokić je predložio da se cijena u ovoj odluci za ovog obveznika podigne na
5 KM jer svugdje gdje su postavljeni stubovi ide trasa i žice ispod kojih se ne može ništa
graditi.
Vijećnica Nevenka Glamatović je postavila pitanje iz kojih razloga nisu izdana rješenja
svim pravnim licima, obrtnicima na području općine Usora po Odluci o komunalnim
naknadama? Vijećnicima je dostavljen tabelarni prikaz iz kojega se vidi kome su rješenja
izdana a tko je izostavljen.
Općinski načelnik je odgovorio na pitanje vijećnice Glamatović ističući da ako se pročita
Odluka onda se vidi da svi oni koji su obuhvaćeni Odlukom da su im izdana i rješenja, oni
koji nisu njima rješenja nisu ni izdana.
Vijećnica Nevenka Glamatović je istakla da kada se iščita Odluka o komunalnim
naknadama u njoj nije navedene a niti jedna kategorija koja je oslobođena. U Odluci
postoje određene kategorije, postoji zadnja kategorija u koju su uvršteni svi ostali.
Predsjedatelj OV-a Ivo Suvala naglasio je da podržava stav vijećnice Glamatović.
Predložio je da se kompletna Odluka o komunalnim naknadama izmijeni, da se izmijene
cijene u II i III zoni u dogledno vrijeme a najkasnije do 11 mjeseca tekuće godine i da se
ide barem u pola sa smanjenjem. Predsjedatelj je naglasio da smatra da je predložena
Odluka u vezi sa Odlukom o komunalnim naknadama u određenom svom dijelu.
Općinski načelnik je istakao da ova predložena Odluka formalnopravno nije vezana za
Odluku o komunalnim naknadama, vezana je samo u dijelu u kojem se na temelju Odluke o
komunalnim naknadama ne može naplatiti naknada određenom korisniku pa je sugerirano
da se to odradi putem naplate komunalne takse. U svemu ostalom nemaju veze jedna sa
drugom.
Predsjedatelj OV-a Ivo Suvala je nakon izlaganja Općinskog načelnika odustao od svoga
prijedloga.

Nakon duže rasprave po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na glasovanje
Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnim taksama koji su vijećnici
dobili u Sazivu za XVII redovitu sjednicu i Općinsko vijeće općine Usora sa 7 glasova „ZA“,
4 glasa „PROTIV“ i 1 „SUZDRŽANIM „ glasom (12 nazočnih vijećnika) donijelo sljedeći

ZAKLJUČAK

Usvaja se Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnim taksama koji
su vijećnici dobili u Sazivu za XVII redovitu sjednicu.

Ad/8
Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o općinskim administrativnim
pristojbama

Nakon uvodnih riječi Predsjedatelj je dao na raspravu ovu točku dnevnog reda u kojoj su
sudjelovali: Ivo Suvala, Goran Tokić, šef Službe za gospodarstvo i financije.
Općinski načelnik je istakao da je ovaj prijedlog Odluke proizašao djelomično iz potrebe
usklađivanja sa Zakonom a djelomično je prijedlog Općine koji se nametnuo kao potreba
kroz praksu.
Predsjedatelj OV-a Ivo Suvala je iznio primjedbu da je na pripremnoj sjednici dogovoreno
da se izvrše ispravke u dijelu koji se odnosi na oslobođenje svih demobiliziranih branitelja
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od plaćanja administrativnih pristojbi a to nije urađeno i u prijedlogu i dalje stoji
neuposleni demobilizirani branitelji.
Vijećnik Goran Tokić je istakao da i dalje stoji kod svog a prijedloga da se oslobode svi
demobilizirani branitelji.

Nakon kraće rasprave po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na glasovanje
Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o općinskim administrativnim
pristojbama sa prijedlogom vijećnika Gorana Tokić da u točci 7. umjesto „nezaposleni
demobilizirani branitelj“ stoji svi demobilizirani branitelji“ i da se isprave tehničke
pogreške u tekstu.
Općinsko vijeće općine Usora sa 12 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez
„SUZDRŽANIH „ glasova (12 nazočnih vijećnika) donijelo sljedeći

ZAKLJUČAK

Usvaja se Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o općinskim
administrativnim pristojbama sa prijedlogom vijećnika Gorana Tokić da u točci 7.
umjesto „nezaposleni demobilizirani branitelj“ stoji „svi demobilizirani branitelji“ i da
se isprave tehničke pogreške u tekstu.

Ad/8
Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na Cjenovnik usluga vodovoda i odlaganja
komunalnog otpada

Uvodno izlaganje po ovoj točci dnevnog reda je iznio Općinski načelnik koji je ukratko
vijećnicima pojasnio razloge predlaganja ovog Zaključka. Naglasio je da se ovaj Zaključak
odnosi na područje mjesne zajednice Jeleči-Filipovići. Ovo je jedan vid pomoći tim
stanovnicima naše općine da opstanu na navedenom području, pogotovo ako se uzme u
obzir položaj i udaljenost ove mjesne zajednice kako od središta općine tako i od svih
ostalih aktivnosti. Ovo je mjera koja neće koštati Proračun ništa a njima će uvelike biti od
pomoći jer će upola manje plaćati uslugu odvoza smeća. Postoji suglasnost oko ovog
pitanja i sa komunalnim poduzećem.

Nakon uvoda Predsjedatelj je dao na raspravu ovu točku dnevnog reda u kojoj su
sudjelovali: Ivan Jurišić, Ivo Suvala, Nevenka Glamatović, Općinski načelnik i šef Službe za
gospodarstvo i financije.
Vijećnik Ivan Jurišić je naglasio da ovdje ne vidi ništa sporno, samo je postavio pitanje
oko iznosa potraživanja ako su ove osobe već tužene da se to vidi koliko je?
Vijećnica Nevenka Glamatović je naglasila da ovim ljudima treba pomoći i sukladno tome
je postavila pitanje zašto se mijenja cjenovnik, zašto Općina ne sufinancira ovaj dio
troškova koji se odnosi na plaćanje usluga u ovoj mjesnoj zajednici? Smatra da cjenovnik
treba ostati isti za sve korisnike. Postavlja pitanje zašto se nije izabrao neki drugi način
pomoći.
Općinski načelnik i šef Službe za gospodarstvo i financije su odgovorili na postavljena
pitanja.

Nakon kraće rasprave po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na glasovanje
Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na Cjenovnik usluga vodovoda i odlaganja
komunalnog otpada i Općinsko vijeće općine Usora sa 12 glasova „ZA“, bez glasova
„PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH „ glasova (12 nazočnih vijećnika) donijelo sljedeći

ZAKLJUČAK

Usvaja se Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na Cjenovnik usluga vodovoda i
odlaganja komunalnog otpada.
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Ad/10
a) Prijedlog Rješenja o razrješenju Martina Grujo predsjednika i člana OIP-a Usora

Nakon uvodnih riječi Predsjedatelj je dao na raspravu ovu točku dnevnog reda.
Budući da nije bilo rasprave po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na glasovanje
Prijedlog Rješenja o razrješenju Martina Grujo predsjednika i člana OIP-a Usora i Općinsko
vijeće općine Usora sa 12 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH „
glasova (12 nazočnih vijećnika) donijelo sljedeći

ZAKLJUČAK

Usvaja se Prijedlog Rješenja o razrješenju Martina Grujo predsjednika i člana OIP-a
Usora.

b) Prijedlog Rješenja o imenovanju predsjednika i člana OIP-a Usora

Nakon uvodnih riječi Predsjedatelj je dao na raspravu ovu točku dnevnog reda.
Budući da nije bilo rasprave po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na glasovanje
Prijedlog Prijedlog Rješenja o imenovanju predsjednika i člana OIP-a Usora i Općinsko
vijeće općine Usora sa 12 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH „
glasova (12 nazočnih vijećnika) donijelo sljedeći

ZAKLJUČAK

Usvaja se Prijedlog Rješenja o imenovanju predsjednika i člana OIP-a Usora.

Nakon desete toče dnevnog reda Predsjedatelj je u 17:40 dao stanku u tarjanju od 10
minuta.

Ad/11
Prijedlog Rješenja o imenovanju drugostupanjskog tijela za žalbe

Uvodno izlaganje po ovoj točci dnevnog reda je iznio šef Službe stručnih, općih poslova i
društvenih djelatnosti Martin Grujo. Naglasio je da je Statutom općine predviđeno
formiranje ovog tijela kao drugostupanjskog tijela za žalbe protiv odluka Općinskog vijeća i
Općinskog načelnika. Ovo tijelo čine državni službenici od kojih je jedan diplomirani
pravnik. Naglasio je da će ovo tijelo raditi po potrebi u okviru radnog vremena i bez
naknade.

Nakon uvoda Predsjedatelj je dao na raspravu ovu točku dnevnog reda u kojoj su
sudjelovali:Ivo Suvala, Janja Grgić i šef Službe stručnih, općih poslova i društvenih
djelatnosti.
Predsjedatelj OV-a Ivo Suvala je postavio pitanje zašto do sada ovo tijelo nije imenovano?
Naglasio je da ako se ovo tijelo sada formira radi rješavanja oko Odluke o naknadama za
vatrogastvo i Odluke o komunalnim naknadama smatra da ove Odluke onda nisu jasno
donesene i da je došlo do greške kada su one donošene ako se ovim moramo štititi.
Vijećnica Janja Grgić je predložila da član koji je diplomirani pravnik bude predsjednik
ovog povjerenstva.
Šef Službe stručnih, općih poslova i društvenih djelatnosti Martin Grujo je odgovorio na
postavljena pitanja i dao potrebna obrazloženja.
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Nakon kraće rasprave Predsjedatelj je dao na glasovanje Prijedlog Rješenja o imenovanju
drugostupanjskog tijela za žalbe koji su vijećnici dobili u Sazivu za XVII redovitu sjednicu i
Općinsko vijeće općine Usora sa 3 glasa „ZA“, 1 glasom „PROTIV“ i 8 „SUZDRŽANIH „
glasova (12 nazočnih vijećnika) donijelo sljedeći

ZAKLJUČAK

Ne usvaja se Prijedlog Rješenja o imenovanju drugostupanjskog tijela za žalbe koji su
vijećnici dobili u Sazivu za XVII redovitu sjednicu.

Nakon toga Predsjedatelj je dao na glasovanje Prijedlog Rješenja o imenovanju
drugostupanjskog tijela za žalbe sa prijedlogom vijećnice Janje Grgić da predsjednik tog
tijela bude diplomirani pravnik.
Općinsko vijeće općine Usora sa 9 glasova „ZA“, 2 glasa „PROTIV“ i 1 „SUZDRŽANIM„
glasom (12 nazočnih vijećnika) donijelo sljedeći

ZAKLJUČAK

Usvaja se Prijedlog Rješenja o imenovanju drugostupanjskog tijela za žalbe sa
prijedlogom vijećnice Janje Grgić da predsjednik tog tijela bude diplomirani pravnik.

Ad/12
Prijedlog Programa financiranja komunalnih djelatnosti zajedničke komunalne
potrošnje za 2014. godinu

Nakon uvodnih riječi Predsjedatelj je dao na raspravu ovu točku dnevnog reda u kojoj su
sudjelovali:Ivo Suvala, Nevenka Glamatović, Janja Grgić, Ivan Jurišić, Općinski načlenik.
Predsjedatelj OV-a Ivo Suvala je istakao da je u Odluci o javnoj rasvjeti i Odluci o
komunalnim naknadama rečeno da se iz ovih sredstava od komunalnih naknada financira i
javna rasvjeta. Sukladno tome predložio je da se u ovom prijedlogu u stavci druge namjene
po odluci Općinskog vijeća uvrsti i financiranje javne rasvjete.
Općinski načelnik je odgovorio na postavljeno pitanje naglašavaju da su stavke navedene
u prijedlogu, stavke koje je zakon predvidio da se financiraju iz sredstava prikupljenih od
komunalnih naknada a izabrane su one koje su potrebne i koje će koristiti našim prilikama.
Općinski načelnik je obrazložio stavke i predviđene novčane iznose za realizaciju pojedinih
stavki u Programu, te je obrazložio na koji način su određene i uvrštene u isti. Naglasio je
koje će imati prioritet u realizaciji i koje su najvažnije.
Vijećnica Nevenka Glamatović je postavila pitanje koje se odnosi na stavku 1.
„Održavanje čistoće na javnim površinama, što podrazumijeva skupljanje i odvoz
komunalnog otpada sa javnih površina“ koje su to površine koje će se tretirati kao javne
površine, da se to pojasni, da se vidi na konkretnom primjeru na što će se trošiti ta
sredstva?
Vijećnica Janja Grgić je naglasila da bi kod stavke zimskog održavanja trebalo navesti da
se čiste parking prostori oko mjesnih ambulanti jer zimi je nemoguće liječnicima doći do
njih pogotovo u ambulanti u Omanjskoj. Pored toga naglasila je da bi ovim trebalo biti
obuhvaćeno i čišćenja kanala i javnih površina od smeća.
Vijećnik Ivan Jurišić je postavio pitanje kod ljetnog održavanja puteva da li će se u ovaj
iznos moći uklopiti košenje i krčenje živica po mjesnim zajednicama da one to više ne
financiraju same navodeći kao primjer MZ Žablajk koja je to do sada radila.
Općinski načelnik je odgovorio na postavljena pitanja te je dao potrebna obrazloženja
naglašavajući da se sve može ugovoriti sa izvođačem.
Predsjedatelj OV-a Ivo Suvala je odustao od svoga prijedloga kojega je iznio na početku
rasprave o ovoj točci dnevnog reda.
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Nakon rasprave po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na glasovanje Prijedlog
Programa financiranja komunalnih djelatnosti zajedničke komunalne potrošnje za 2014.
godinu i Općinsko vijeće općine Usora sa 10 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i 2
„SUZDRŽANIM„ glasom (12 nazočnih vijećnika) donijelo sljedeći

ZAKLJUČAK

Usvaja se Prijedlog Programa financiranja komunalnih djelatnosti zajedničke
komunalne potrošnje za 2014. godinu.

Ad/13
Godišnje izvješće o rješavanju upravnih stvari u upravnom postupku

Nakon uvodnih riječi Predsjedatelj je dao na raspravu ovu točku dnevnog reda u kojoj su
sudjelovali:Ivo Suvala, Nevenka Glamatović, šef Službe stručnih, općih poslova i društvenih
djelatnosti.

Vijećnica Nevenka Glamatović je istakla da je ovo Izvješće vrlo šturo urađeno te da se iz
njega ništa ne vidi. Naglasila je da je ove stavke trebalo malo detaljnije obrazložiti.

Nakon kraće rasprave po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na glasovanje
Godišnje izvješće o rješavanju upravnih stvari u upravnom postupku i Općinsko vijeće
općine Usora sa 12 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH„ glasova (12
nazočnih vijećnika) donijelo sljedeći

ZAKLJUČAK

Usvaja se Godišnje izvješće o rješavanju upravnih stvari u upravnom postupku.

Ad/14
Izvješće o radu Općinskog vijeća Usora za razdoblje od 22.11.2012. godine do
31.12.2013. godine

Nakon uvodnih riječi Predsjedatelj je dao na raspravu ovu točku dnevnog reda u kojoj su
sudjelovali: Ivo Suvala, Goran Tokić, Boris Penava, Nevenka Glamatović.

Nakon kraće rasprave po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na glasovanje
Izvješće o radu Općinskog vijeća Usora za razdoblje od 22.11.2012. godine do 31.12.2013.
godine i Općinsko vijeće općine Usora sa 12 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez
„SUZDRŽANIH„ glasova (12 nazočnih vijećnika) donijelo sljedeći

ZAKLJUČAK

Usvaja se Izvješće o radu Općinskog vijeća Usora za razdoblje od 22.11.2012. godine
do 31.12.2013. godine.

Ad/15
Prijedlog Zaključka o izmjenama i dopunama Zaključka o davanju suglasnosti na
pokretanje postupka utemeljenja Zemljoradničke zadruge usorskih branitelja

Nakon uvodnih riječi Predsjedatelj je dao na raspravu ovu točku dnevnog reda.
Budući da nije bilo rasprave po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na glasovanje
Prijedlog Zaključka o izmjenama i dopunama Zaključka o davanju suglasnosti na
pokretanje postupka utemeljenja Zemljoradničke zadruge usorskih branitelja i Općinsko
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vijeće općine Usora sa 10 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i 2 „SUZDRŽANIM„ glasom
(12 nazočnih vijećnika) donijelo sljedeći

ZAKLJUČAK

Usvaja se Prijedlog Zaključka o izmjenama i dopunama Zaključka o davanju suglasnosti
na pokretanje postupka utemeljenja Zemljoradničke zadruge usorskih branitelja.

Sjednica OV-a je završena u 18:30 h.
Sastavni dio ovog Zapisnika je digitalni zapis – CD.

Zapisnik obradila PREDSJEDATELJ OV-a
Dijana Katić, dipl. pravnica Ivo Suvala


